

# Maya Declaration

## The AFI network commitment to financial inclusion

### Commitment made by the Bank of the Republic of Burundi

AFI Global Policy Forum  
30 September 2011  
Riviera Maya, Mexico

(French)

Nous avons des grandes déclarations parce que ce sont des engagements qui nous tiennent à cœur et la Banque de la République du Burundi s'engage à porter au sujet de l'inclusion financière au centre du débat politique national d'ici au mois de novembre, donc, dans deux mois en tenant une conférence débat à l'endroit de tous les opérateurs économiques intéressés par ce secteur et le gouvernement. Et deuxièmement, la Banque de la République du Burundi s'engage à accélérer la réalisation du projet d'enquête nationale sur l'inclusion financière au Burundi, afin d'avoir une situation de référence sur l'inclusion financière, sur quoi nous baserons la prise des décisions politiques adéquates pour l'expansion de l'accès de l'usage et de la qualité des services financiers à offrir à la majorité de la population. Merci.

(English)

I will also speak in French. We do these declarations because these commitments mean a lot to us.

First, the Bank of the Republic Burundi commits to put financial inclusion at the center of the national debate in November through the organization of a major conference gathering all economic agents interested by this industry as well as the government.

Second, the Bank of Burundi commits to accelerate the national survey on financial inclusion in Burundi, in order to get a baseline measurement on which we will base our political decision-making in order to increase the access and the quality of financial services for our population.

Thank you.